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Protokół Nr ORN.0002.6.2015 

VIII Sesji Rady Miejskiej w Olecku odbytej w dniu 26 czerwca 2015 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku 
 

 Sesję rozpoczęto o godzinie  13:00 

              zakończono o godzinie   14.45 

 

Sesji przewodniczył                                    Przewodniczący  Rady Miejskiej  

- Karol Sobczak  

 

Protokołowała                                             Inspektor  Wydziału ORN UM  

- Karolina Kuskowska 

 

 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej. Witał radnych przybyłych  

na sesję, witał Burmistrza – Wacława Olszewskiego, Wicestarostę Powiatu Oleckiego  

– Kazimierza Iwanowskiego, Zastępcę Komendanta Powiatowego Państwowej Straży 

Pożarnej w Olecku – Tomasza Jagłowskiego, kierowników jednostek podległych Radzie 

Miejskiej, prezesów spółek, kierowników wydziałów Urzędu Miejskiego, sołtysów, 

przewodniczących rad i zarządów osiedli oraz mieszkańców biorących udział w sesji. 

  

Na podstawie listy obecności stwierdził, iż na stan 21 radnych w sesji uczestniczy  

19 radnych, co stanowi wystarczające quorum do odbycia sesji i podejmowania 

prawomocnych uchwał. Dwóch radnych przybyło na sesję podczas jej trwania. 

 

W załączeniu do protokołu: lista obecności radnych, lista obecności sołtysów  

oraz przewodniczących rad i zarządów osiedli.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad.  

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Informacja Burmistrza o działalności w okresie międzysesyjnym. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych  

w okresie od ostatniej sesji.  

5. Analiza gospodarki komunalnej – referat Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki 

Rady Miejskiej w Olecku. 

6. Przygotowanie do sezonu letniego –  referat Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony 

Zdrowia i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Olecku. 

7. Interpelacje oraz odpowiedzi na interpelacje radnych. 

8. Wnioski i oświadczenia radnych. 

9. Uwagi i wnioski Sołtysów, Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli, radnych 

Oleckiej Rady Młodzieżowej oraz innych osób zainteresowanych, dotyczące 

projektów uchwał.   

10. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnej, 

b) powołania Zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników  

do sądów powszechnych, 

c) utworzenia odrębnych obwodów głosowania w zakładzie opieki zdrowotnej 

oraz domu pomocy społecznej, 
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d) określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie 

Gminy Olecko, 

e) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części przebiegu 

napowietrznej linii elektroenergetycznej 110 kV relacji Gołdap – Olecko  

na terenie gminy Olecko, 

f) określenia trybu prac nad projektem uchwały budżetowej, 

g) zmiany budżetu gminy na 2015 rok. 

11.  „Głos wolny, wolność ubezpieczający”.  

12. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy są uwagi lub wnioski do porządku obrad sesji. 

 

Uwag do porządku obrad sesji nie zgłaszano.  

 

Do punktu 2 – Przyjęcie protokołu z  poprzedniej sesji Rady.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy są uwagi do protokołu z sesji Rady Miejskiej, odbytej w dniu 29 maja  

2015 roku. 

 

Radny Wojciech Leonarczyk 

w związku z tym, że pracuje w Komisji Statutowej Rady Miejskiej chciałby zgłosić 2 uwagi 

dotyczące dostosowania protokołu do Regulaminu Rady Miejskiej: 

1) zgodnie z § 27 ust. 1 pkt 6 Regulaminu Protokół z sesji Rady powinien odzwierciedlać 

jej rzeczywisty przebieg, a w szczególności zawierać: przebieg obrad,  

a w szczególności treść wystąpień albo ich streszczenie, teksty zgłoszonych jak 

również uchwalonych wniosków a nadto odnotowanie faktów zgłoszenia pisemnych 

wystąpień. Podczas ostatniej sesji było pisemne wystąpienie i należałoby odnotować 

ten fakt w protokole, 

2) zgodnie z § 27 ust. 1 pkt 7 Regulaminu Protokół z sesji Rady powinien odzwierciedlać 

jej rzeczywisty przebieg, a w szczególności zawierać: przebieg głosowania  

z wyszczególnieniem liczby głosów „za”, „przeciw” i „wstrzymuję się”.  

W poprzednim protokole jest sytuacja, w której odnotowano tylko głosy „za”.  

 

Innych uwag do protokołu nie zgłaszano. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie treść protokołu z ostatniej sesji Rady 

Miejskiej.  

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 20 radnych, za przyjęciem protokołu 

głosowało 19 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

 

Rada przyjęła protokół Nr ORN.0002.5.2015 sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu  

29 maja 2015 roku.  

 

Do punktu 3 – Informacja Burmistrza o działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski  

poinformował, że w okresie międzysesyjnym wydał następujące zarządzenia: 
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 NR ORN.0050.98.2015 z dnia 29 maja 2015 r. w sprawie zmiany budżetu gminy  

na 2015 rok, 

 NR ORN.0050.98A.2015 z dnia 29 maja 2015 r. w sprawie zmiany budżetu gminy  

na 2015 rok, 

 NR ORN.0050.99.2015 z dnia 2 czerwca 2015 r. w sprawie udzielenia bonifikaty  

od ceny sprzedaży lokalu mieszkalnego na rzecz jego najemcy, 

 NR ORN.0050.100.2015 z dnia 1 czerwca 2015 r. w sprawie w sprawie likwidacji 

dróg wewnętrznych gminy Olecko położonych w obrębach geodezyjnych Dobki, 

Doliwy, Jaśki i Zajdy, 

 NR ORN.0050.101.2015 z dnia 11 czerwca 2015 r. w sprawie powierzenia stanowiska 

dyrektora Szkoły Podstawowej nr 3 im. Jana Pawła II w Olecku, 

 NR ORN.0050.102.2015 z dnia 11 czerwca 2015 r. w sprawie powierzenia stanowiska 

dyrektora Gimnazjum nr 2 im. Mikołaja Kopernika w Olecku, 

 NR ORN.0050.103.2015 z dnia 11 czerwca 2015 r. w sprawie powierzenia stanowiska 

dyrektora Zespołu Szkół w Olecku, 

 NR ORN.0050.104.2015 z dnia 16 czerwca 2015 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu 

krótkoterminowego na pokrycie występującego w ciągu roku przejściowego deficytu 

budżetu Gminy Olecko na 2015 rok, 

 NR ORN.0050.105.2015 z dnia 18 czerwca 2015 r. w sprawie przeznaczenia  

do sprzedaży i ogłoszenia wykazu nieruchomości położonej na terenie Gminy Olecko, 

 NR ORN.0050.106.2015 z dnia 23 czerwca 2015 r. w sprawie przygotowania  

i zapewnienia działania Systemu Wykrywania i Alarmowania (SWA) oraz Systemu 

Wczesnego Ostrzegania (SWO) na terenie gminy Olecko oraz tworzenia  

i funkcjonowania formacji obrony cywilnej przewidzianych do wykonywania zadań 

specjalnych i ogólnych, 

 NR ORN.0050.107.2015 z dnia 25 czerwca 2015 r. w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji społecznych projektu Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Olecko do roku 

2025. W dniu 29 czerwca 2015 r. rozpoczną się konsultacje społeczne projektu 

„Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Olecko do roku 2025”. Konsultacje potrwają do 

14 sierpnia 2015 r. Projekt Strategii wraz z formularzem konsultacyjnym umieszczony 

zostanie na stronie internetowej www.olecko.pl oraz w Biuletynie Informacji 

Publicznej. Spotkania konsultacyjne z mieszkańcami odbędą się w dniach 14 lipca  

i 11 sierpnia w godzinach od 14.00 do 16.00, w sali konferencyjnej Urzędu 

Miejskiego. Zapraszał wszystkich zainteresowanych rozwojem gminy do zapoznania 

się z dokumentem i do zgłaszania wniosków i sugestii. 

 

Inne informacje z okresu międzysesyjnego: 

 

 Ogłoszono:    

 pierwszy przetarg na zbycie nieruchomości gruntowej o powierzchni 0,0805 ha, 

położonej w Olecku na zapleczu ulicy Kościuszki, przeznaczonej pod zabudowę 

wielorodzinną wraz z infrastrukturą techniczną. Przetarg zostanie przeprowadzony  

4 sierpnia 2015 r., 

 pierwszy przetarg  na sprzedaż dwóch nieruchomości gruntowych o powierzchniach 

0,1255 ha i 0,1245 ha, położonych w Olecku na  Osiedlu Siejnik II z przeznaczeniem 

pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną. Przetarg zostanie przeprowadzony  

w dniu 4 sierpnia 2015 r., 

 czwarty  przetarg na sprzedaż nieruchomości gruntowej o powierzchni 1,1977 ha 

położonej w Olecku na Osiedlu Siejnik II z przeznaczeniem pod zabudowę handlową. 

Przetarg zostanie  przeprowadzony w dniu 8 września 2015 r., 

http://www.olecko.pl/
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 rokowania na sprzedaż nieruchomości położonej w Olecku przy ulicy Parkowej  

z przeznaczeniem pod zabudowę mieszkaniową wielorodzinną. Przetarg zostanie   

przeprowadzony w dniu 8 września 2015 r. 

 

 Rozstrzygnięto przetargi: 

 na sprzedaż nieruchomości gruntowej o powierzchni 0,0024 ha, położonej w Olecku 

przy Alejach Lipowych  z przeznaczeniem  pod  zabudowę garażową typu  „blaszak”. 

Nieruchomość zostanie zbyta za kwotę 4.931,07 zł brutto, 

 na sprzedaż nieruchomości gruntowej o powierzchni 0,1222 ha, położonej w Olecku  

na Osiedlu Siejnik II z przeznaczeniem pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną. 

Nieruchomość zostanie zbyta za kwotę 55.518,51 zł brutto, 

 na sprzedaż nieruchomości o powierzchni 0,0976 ha położonej w Olecku przy ulicy  

Dąbrowskiej, przeznaczonej pod zabudowę mieszkaniową. Nieruchomość zostanie 

zbyta za kwotę 70.110,00  zł brutto. 

 

 Nie doszły do skutku:  

 rokowania na sprzedaż nieruchomości gruntowej o powierzchni 0,3141 ha, 

przeznaczonej pod zabudowę handlową  przy ulicy Wiejskiej, 

 przetarg na sprzedaż  nieruchomości gruntowej o powierzchni 0,1183 ha, położonej  

w Olecku na Osiedlu Siejnik II z przeznaczeniem pod zabudowę mieszkaniową 

jednorodzinną. 

 

 Zawarto akty notarialne: 

 na sprzedaż najemcy lokalu mieszkalnego w budynku przy ulicy Batorego 13  

w Olecku,  

 na nabycie w formie darowizny nieruchomości po byłym starodrożu drogi 

wojewódzkiej w miejscowości Dąbrowskie-Osada. 

 

 W dniu 18 czerwca 2015 r. odbyły się eliminacje powiatowe Olimpiady Wiedzy 

Rolniczej, Ochrony Środowiska i BHP w Rolnictwie. Uczestnikami olimpiady  

z Gminy Olecko byli Panowie Bartłomiej Gorlo, Kamil Wróblewski i Kamil Sejwa, 

którzy odpowiednio zajęli II, IV i VIII miejsce. Nasi młodzi rolnicy Bartłomiej Gorlo 

i Kamil Wróblewski zostali zakwalifikowani do etapu wojewódzkiego. Wszystkim 

gratulował i życzył dalszych sukcesów. 

 

 Zadania zakończone: 

 Partnerstwo na rzecz ochrony wód obszaru transgranicznego Litwy, Polski  

i Rosji – IV Etap – termin zakończenia projektu - 30 czerwca 2015 r. Rozbudowa sieci 

wodociągowej miejscowościach Doliwy i Kijewo oraz zaprojektowanie  

i budowa przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie gminy Olecko. Koszt 

zamówienia brutto: 428.040,00 PLN. Dostawa urządzeń do oczyszczalni ścieków  

w Olecku. Koszt zamówienia brutto: 535.050,00 PLN. 

 

 Budowa ulicy Dębowej w Olecku – projekt.  

 

 Przebudowa ulicy Ludowej w Olecku – projekt.  

 

 Budowa drogi na Osiedlu Siejnik II (Podkowa) w Olecku – zakres uzupełniający. 

Wartość zamówienia brutto 273.060,00 PLN. 

Zakres prac:  

- nawierzchnia jezdni z kostki betonowej,  

- wjazdy z kostki betonowej,  
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- chodniki z kostki betonowej,  

- sieć kanalizacji deszczowej z rur PVC 315 mm,  

- przykanaliki kanalizacji deszczowej z rur PVC 200 mm. 

 

 Zadania w trakcie realizacji:  

 

 Budowa ulicy Chopina w Olecku – projekt. 

Wystąpiło opóźnienie w realizacji prac projektowych – określony przez wykonawcę termin 

zakończenia to 2 lipca 2014 r.       

 

 Przebudowa drogi na zapleczu ul. Kolejowej – Os. Zielone w Olecku.   

Ogłoszono przetarg nieograniczony na realizację zadania. Wpłynęły 3 oferty. Trwa procedura 

oceny.   

 

 Budowa przepustu na rowie melioracyjnym w Jaśkach gm. Olecko.  

Zlecono opracowanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej i operatu wodnoprawnego. 

Otrzymano pozwolenie wodnoprawne. Inwestycja na etapie uzyskania pozwolenia  

na budowę. 

 

 Budowa oświetlenia i odwodnienia terenów zielonych przy ul. Broniewskiego   

w  Olecku. 

Trwa przygotowanie inwestycji do realizacji. 

 

 Budowa ul. Syrokomli  w  Olecku. 

Termin wykonania robót budowlanych: 30 czerwca 2015 r. 

Zakres robót: 

- niwelacja terenu, roboty ziemne,   

- sieć wodociągowa,  

- podłączenia wodociągowe,  

- kanalizacja grawitacyjna,  

- podłączenia kanalizacyjne.  

Wykonano sieć kanalizacji sanitarnej i wodociągowej. Wykonano niwelację terenu. Trwają 

roboty wykończeniowe. 

 

 Koncepcja zagospodarowania jeziora Oleckie Wielkie i nabrzeża rzeki Lega  

w mieście. 

Termin wykonania zamówienia - 20 sierpnia 2015 r. 

Zakres usługi: zgodnie z „Założeniami do koncepcji”.  

19 maja 2015 r. odbyły się konsultacje społeczne dotyczące koncepcji. Protokół z konsultacji 

udostępniono na stronach BIP Urzędu. Kontynuacja prac z uwzględnieniem wniosków  

z konsultacji.   

 

 Przebudowa świetlicy wiejskiej w Sedrankach.  

Termin wykonania zamówienia – 28 sierpnia 2015 r. 

 

 Budowa oświetlenia w Rosochackich (Fundusz Sołecki).  

Termin wykonania zamówienia – 31 lipca 2015 r. 

 

 Budowa oświetlenia Biała Olecka.  

Termin wykonania zamówienia – 10 lipca 2015 r. 

Zakres usługi: opracowanie kompletnej dokumentacji projektowo – kosztorysowej w branży  

elektrycznej. 
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 Przebudowa ulic: Moniuszki, Wieniawskiego, Kiepury i Szymanowskiego – projekt.  

Termin wykonania zamówienia – 17 lipca 2015 r. 

Zakres usługi: opracowanie kompletnej dokumentacji projektowo – kosztorysowej w branży  

drogowej, sanitarnej i elektrycznej ulicy Moniuszki, Kiepury, Wieniawskiego  

i Szymanowskiego. 

 

 Remont długiego mostu na rzece Lega (kładka dla pieszych) w Olecku.  

Termin wykonania zamówienia – z 30 czerwca 2015 r. zmieniony na 15 lipca 2015 r.  

Zmiana terminu zakończenia prac podyktowana była koniecznością wstrzymania prac  

w związku ze zmianą decyzji zezwalającej na wykonanie czynności zabronionych  

w stosunku do zwierząt gatunków objętych ochroną na terenie działki 427, obręb Olecko 2, 

gmina Olecko wchodzącej w skład Użytku Ekologicznego „Długi mostek” w Olecku 

(Decyzja WOPN-OOP.6401.41.2015.EK z 13 kwietnia 2015 r.) Gmina stosownie do wyżej 

wskazanej decyzji była zobligowana do monitorowania oddziaływania prac na otaczający 

użytek ekologiczny. 15 czerwca 2015 r. Gmina po konsultacjach z RDOŚ w Olsztynie,  

w związku z zaobserwowaniem nasilonego okresu lęgu ptaków wodnych,  podjęła decyzję  

o zmianie terminu prac montażowych planowanych pierwotnie w dniach od 16 czerwca  

2015 r. – 30 czerwca 2015 r. na termin w dniach od 6 lipca 2015 r. do 15 lipca 2015 r.   

tj. po szacowanym zakończeniu większości lęgu ptaków wodnych. 

Zakres robót budowlanych: Całkowita wymiana drewnianych elementów kładki. 

 

 Budowa budynku socjalnego – projekt budowlany.  

Termin wykonania zamówienia – 11 września 2015 r. 

Zakres usługi: Opracowanie projektu budowlanego budynku socjalnego o 12 lokalach 

mieszkalnych. 

 

 Przebudowa altany w parku przy ul. Gołdapskiej w Olecku. 

Zakres usługi: opracowanie kompletnej dokumentacji projektowo – kosztorysowej 

przebudowy zabytkowej altany w parku przy ul. Gołdapskiej w Olecku. 

 

 Przebudowa drogi wewnętrznej przy ul. Kościuszki 10-12. 

Termin wykonania robót budowlanych: 30 czerwca 2015 r. 

 

 Budowa drogi dojazdowej przy ul. Jeziornej. 

Termin wykonania: 28 sierpnia 2015 r. 

 

 Projekt linii oświetleniowej ul. Sembrzyckiego. 

Koszt dokumentacji projektowej: 6.150,00 PLN Brutto 

Termin wykonania: 15 grudnia  2015 r.     

 

 Zagospodarowanie terenu plaży wiejskiej FS Babki Gąseckie. 

Sołectwo wykonuje we własnym zakresie. 

 

 Budowa drewnianej wiaty rekreacyjnej FS Duły. 

Wykonawca: MDStolar 

Wartość robót: 7.097,10 zł 

Termin wykonania robót budowlanych: roboty zostały wykonane do 19 czerwca 2015 r. 

 

 Zagospodarowanie terenu na zapleczu ulicy Kolejowej 29 – 31. 

Termin wykonania zamówienia (odbioru) – 17 sierpnia 2015 r. 
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Zakres usługi: sporządzenie projektu budowlanego odwodnienia i wykonania nawierzchni 

utwardzonej z kostki betonowej. 

 

 Przebudowa drogi Szczecinki -Borawskie 

Ogłoszono przetarg nieograniczony. Otwarcie ofert 26 czerwca 2015 r. 

Termin realizacji: 15 września 2015r. 

 

 Budowa chodnika przy ul. Kasprowicza. 

Wartość zamówienia brutto – 5.900,0 PLN. 

 

 Zagospodarowanie terenu przy budynkach mieszkalnych Ślepie 10, 11, 12 – Fundusz 

Sołecki. 

Wykonawca: Przedsiębiorstwo Handlowo-Usługowe, Mirosław  Dębowski w Olecku. 

Koszt zamówienia brutto:  19.900,00 PLN.   

Termin wykonania  robót: 15 lipca 2015 r.  

 

 Budowa ogrodzenia boiska sportowego w Lenartach  – Fundusz Sołecki. 

Wykonawca: Zakład Ogólnobudowlany, Edward Luto w Olecku. 

Koszt zamówienia brutto:  7.500,00 PLN.   

 

 Trwają prace polegające na zagospodarowaniu terenu tzw. Podkowy na os. Siejnik  

na powierzchni około 0,5 ha.  Dotychczas wykonano prace na koszt 44000,00 zł, które 

objęły uporządkowanie i przygotowane podłoża pod trawnik, a następnie zasiana 

trawa. W następnym etapie planowane jest obsadzenie krzewami ozdobnymi oraz 

ustawienie ławek. 

 Podpisano umowę na utylizację azbestu z firmą Pro - Eko Serwis Sp. z o.o. z/s  

w Bierzewicach. W tym roku do programu zgłosiło się 27 osób. Dzięki 

dofinansowaniu z WFOŚiGW w Olsztynie w wysokości 85% z terenu Gminy Olecko 

zniknie ok. 115 Mg wyrobów zawierających azbest. 

 Dnia 4 lipca na terenie gminy odbędzie się 72 Rajd Polski, którego organizatorem jest 

Zarząd Główny Polskiego Związku Motorowego. Całkowita długość dróg gminnych 

jako odcinki specjalne do przeprowadzenia rajdu wynosi 13,80 km. Rajd odbywać się 

będzie  na drogach Zajdy – Rosochackie – Jaśki – Dobki - Giże. Organizator 

zobowiązany jest do zapewnienia bezpieczeństwa podczas trwania imprezy, będzie 

kontaktował się z mieszkańcami wsi przez które biegnie trasa rajdu i poinformuje 

każdego, jak należy zachować się podczas imprezy i na jak długo zamknięte zostaną 

drogi.  

 

 Został rozstrzygnięty przetarg na dowóz uczniów do szkół w roku szkolnym 2015/2016. 

Wpłynęły trzy oferty. Do podpisania umowy została wskazana firma PKS S.A.  

w Suwałkach, która zaoferowała najniższą cenę za 1 km dowozu 4,14 zł oraz termin 

płatności – 21 dni. 

 W ramach Programu Odnowy Wsi Województwa Warmińsko-Mazurskiego Gmina 

otrzymała dofinansowanie na 2 projekty (mini place zabaw): 

 w Lenartach - planowana wartość projektu: 14.291,00 zł.  

 w Gąskach - planowana wartość projektu: 14.300,00 zł. 

 

 W ROK „MG” zorganizowano wydarzenia kulturalne, m.in.:  IV koncert poetycki pamięci 

Wacława Klejmonta, występy z okazji Dnia Dziecka pt. „PODRÓŻ NA DZIKI 

ZACHÓD”, wystawa pt. „Niemiecka sztuka współczesna" w Galerii Prawdziwej Sztuki 
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im. A. Legusa, XIV Przegląd Twórczości Dziecięcej „Scena Przedszkolaka”, 

przedstawienie dla dzieci „Calineczka”, koncert Marka Dyjaka. 

 Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Olecku: 

 Na obiektach Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Olecku odbył się szereg 

imprez sportowych o zasięgu powiatowym, wojewódzkim oraz krajowym. 

 Na okres wakacji Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Olecku zaplanował wiele 

imprez m. in.: Półkolonie Sportowe Lato 2015 (dwa turnusy: 29.06. - 10.07. i 13.07.  

- 24.07.), turnieje tenisa ziemnego (w każdą niedzielę i Turnieje Nocne), turnieje 

siatkówki plażowej (w każdą niedzielę i Turniej o Puchar Burmistrza Olecka). 

 Zakończył się Europejski Tydzień Sportu (26 maja – 1 czerwca 2015 r.), w ramach 

którego na terenie Gminy odbywało się wiele turniejów i rozgrywek dla osób  

w różnym wieku. W klasyfikacji generalnej w kategorii miast od 15 tys. do 40 tys. 

mieszkańców Olecko zajęło 32. pozycję na 103 miejsca. 

 

Radni nie zgłaszali pytań. 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

Do punktu 4 – Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

poinformował, iż w okresie międzysesyjnym do Biura Rady wpłynęły następujące sprawy: 

 w dniu 29 maja 2015 r. do wiadomości Przewodniczącego Rady Miejskiej wpłynęło 

pismo Burmistrza w sprawie budowy siłowni wiatrowej w miejscowości Rosochackie 

i możliwości wydania decyzji o warunkach zabudowy, 

 w dniu 29 maja 2015 r. w przerwie obrad sesji wpłynęło Stanowisko radnych Dobra 

Wspólnego dotyczące projektu uchwały w sprawie odmowy stwierdzenia wygaśnięcia 

mandatu Burmistrza Olecka, 

 w dniu 10 czerwca 2015 r. Burmistrz przedłożył protokół z konsultacji  

z mieszkańcami Gminy Olecko dotyczący „Koncepcji zagospodarowania jeziora 

Oleckie Wielkie i nabrzeża rzeki Lega w mieście”, 

 w dniu 10 czerwca 2015 r. wpłynęło pismo Firmy Elektrobudowa S.A. w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 

przebiegu napowietrznej linii elektroenergetycznej 110 kV relacji Gołdap – Olecko na 

terenie Gminy Olecko wraz z notatką ze spotkania z właścicielami gruntów oraz 

prośbą dotyczącą odbycia wspólnego posiedzenia Komisji. W odpowiedzi na pismo 

wskazano, że temat budowy linii elektroenergetycznej był poruszany wielokrotnie. 

Rada przyjęła dotychczasowe wyjaśnienia, a w związku z tym nie widzi konieczności 

organizowania kolejnego wspólnego posiedzenia wszystkich Komisji. Projekt 

uchwały w sprawie przebiegu linii został przygotowany na dzisiejszą sesję, 

 zgodnie z pismem z dnia 11 czerwca 2015 r. Wojewoda Warmińsko-Mazurski  

w Olsztynie wzywa Radę Miejską w Olecku do podjęcia, w terminie 30 dni od 

otrzymania niniejszego wezwania, uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu radnej 

Rady Miejskiej w Olecku – Pani Renaty Dunaj. Stosowny projekt uchwały został 

przygotowany na dzisiejszą sesję, 

 w dniu 18 czerwca 2015 r. Burmistrz przedłożył opracowane w formie graficznej 

założenia do „Koncepcji zagospodarowania jeziora Oleckie Wielkie i nabrzeża rzeki 
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Lega w mieście”. Termin wniesienia ewentualnych uwag i opinii upływa z dniem  

26 czerwca 2015 r., 

 w dniu 18 czerwca 2015 r. wpłynęło pismo Krajowej Rady Sędziów Społecznych  

w sprawie podjęcia przez radnych działań w kierunku najlepszej selekcji kandydatów  

na ławników kadencji 2016-2019. Informuję przy tym, że termin zgłoszeń 

kandydatów na ławników upływa z dniem 30 czerwca 2015 r. Na chwilę obecną 

wpłynęły 3 zgłoszenia, 

 w dniu 11 czerwca 2015 r. reprezentował Radę Miejską na konferencji w Szkole 

Podstawowej Nr 1 w Olecku na temat Olecko – miasto aktywne sportowo. 

 

 W okresie międzysesyjnym odbyły się następujące posiedzenia komisji: 

 

 9 czerwca 2015 r. odbyło się posiedzenie Komisji Statutowej, 

 17 czerwca 2015 r. odbyło się wspólne posiedzenie Polityki Prorodzinnej, Ochrony 

Zdrowia i Bezpieczeństwa oraz Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu  

i Rekreacji, 

 23 czerwca 2015 r. odbyło się posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Promocji 

Gminy, Sportu i Rekreacji, 

 24 czerwca 2015 r. odbyły się posiedzenia Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki 

oraz Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa. 

 

Radni nie zgłaszali pytań w związku z przedstawionymi informacjami. 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

Do punktu 5 – Analiza gospodarki komunalnej – referat Komisji Planowania, Budżetu  

i Gospodarki Rady Miejskiej w Olecku. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

odczytała referat – referat w załączeniu do protokołu. 

 

Do punktu 6 – Przygotowanie do sezonu letniego - referat Komisji Polityki 

Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Olecku. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa odczytał 

referat – referat w załączeniu do protokołu. 

 

Do punktu 7 – Interpelacje oraz odpowiedzi na interpelacje radnych. 

 

Radny Jarosław Bagieński 

zgłosił następujące interpelacje: 

 zapytał, czy jest znany termin przetargu i wykonania remontu ulic Przytorowej  

i Kamiennej w Olecku, 

 zapytał, czy w planach prac Powiatu jest przewidziany remont chodnika przy ul. Armii 

Krajowej w Olecku. 

 

Radny Wojciech Leonarczyk 

 dotarł do uchwały Nr 7/164/2015 Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego  

z dnia 27 maja 2015 r. w sprawie uchwalenia planu zagospodarowania przestrzennego 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego, z której wynika, że dla dużej energetyki 

wiatrowej ustala się strefy zakazu lokalizacji oraz strefy ograniczonych odległości: 

strefa A zakazu i strefa B – zakaz lokalizowania dużej energetyki wiatrowej  
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w odległości do 2000 metrów od zabudowy mieszkaniowej istniejącej i wyznaczonej. 

W związku z tym, iż odległość nie jest już punktem spornym zwraca się z zapytaniem 

kiedy powróci temat Studium. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Maciej Juchniewicz 

 zapytał o połączenie kolejowe Rail Baltica, czy gmina Olecko bierze udział w pracach 

planistycznych dotyczących przebiegu Rail Baltica, szczególnie dotyczy  

to umiejscowienia przystanku w Olecku. 

 

Radni nie zgłaszali więcej interpelacji. 

 

Burmistrz - Wacław Olszewski  

odniósł się do następujących spaw: 

 jeśli chodzi o przetarg dotyczący remontu ulic Przytorowej i Kamiennej w Olecku jest 

on organizowany przez Starostwo Powiatowe w Olecku. Gmina będzie partycypować 

w kosztach. Trwa procedura przetargowa. Wykonanie inwestycji przewiduje w tym 

roku, omówił jej zakres, 

 na temat remontu chodnika przy ul. Armii Krajowej w Olecku wielokrotnie rozmawiał 

ze Starostą. Jak tylko pojawią się wolne środki w Starostwie i w Gminie poczynią 

wszystko, by chodnik przynajmniej w części, wykonać w tym roku. Chodnik jest  

w złym stanie, w szczególności od ulicy Jeziornej do ulicy Sembrzyckiego, 

 temat Studium w tym roku na pewno wróci, najpóźniej w listopadzie. Gmina jest  

na etapie rozmów z autorką Studium, która oczekuje dodatkowego wynagrodzenia  

w związku z tym, że Studium nie zostało wcześniej uchwalone, 

 odnośnie Rail Baltici poinformował, że nie ma takiej możliwości, aby był przystanek  

w Olecku z tego względu, że Rail Baltica nie będzie miała odnogi do Gołdapi.  

W związku z tym przystanku w Olecku też nie będzie. 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

Do punktu 8 – Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Radna Wioletta Żukowska 

zgłosiła następujące wnioski: 

  w związku z tym, że zbliżają się wakacje, wnioskuje o umieszczenie na stronie 

Urzędu Miejskiego oferty zajęć dla dzieci i młodzieży w świetlicach wiejskich  

w czasie wakacji, 

 wnioskuje o zorganizowanie na sezon letni miejsc przeznaczonych do sprzedaży 

produktów lokalnych typu zdrowa żywność, pamiątki rękodzielnicze wzdłuż pasażu  

w centrum miasta poprzez ustawienie drewnianych stoisk. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Maciej Juchniewicz 

zgłosił następujące wnioski: 

 wnioskuje o przedłużenie terminu składania uwag do „Koncepcji zagospodarowania 

jeziora Oleckie Wielkie i nabrzeża rzeki Lega w mieście” do końca czerwca 2015 r., 

 otrzymał odpowiedź na wniosek w sprawie ulg dla rodzin wielodzietnych w opłacie  

za śmieci, z której wynika, że nie można zastosować takiej ulgi. Wnioskuje, by jednak 

podjąć działania w tym kierunku. Są samorządy, w których się to udaje. Można w ten 

sposób pomóc dużej grupie mieszkańców, 

 otrzymał odpowiedź w sprawie szkoleń na wypadek ataku terrorystycznego, zgodnie  

z którą szkoły mają samodzielnie zorganizować takie szkolenia. Uważa, że szkoły nie 

są w stanie tego zrobić. Wnioskuje powrócić do pomysłu zorganizowania szkoleń  
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w ramach jakiegoś projektu czy umowy z ekspertami, aby od nowego roku szkolnego 

podjąć takie szkolenia we wszystkich szkołach prowadzonych przez gminę. 

 

Radny Wojciech Leonarczyk 

zgłosił następujące wnioski: 

 podczas ostatniej sesji zgłaszał wniosek dotyczący problemów komunikacyjnych, 

jakie pojawią się po wybudowaniu bloków na zapleczu ul. Zamkowej. Odniósł 

wrażenie, iż jego wniosek nie został potraktowany poważnie, ponieważ nie otrzymał 

odpowiedzi na tą konkretną sprawę. Wnioskuje, by pochylić się nad tym problemem. 

Sprawę może rozwiązać dodatkowa komunikacja lub sygnalizacja świetlna, jak  

na ulicy Kolejowej, kiedy jednostka wyjeżdża do akcji i zapala się czerwone światło, 

 w odpowiedzi na wniosek dotyczący problemów komunikacyjnych, jakie pojawią się 

po wybudowaniu bloków na zapleczu ul. Zamkowej była informacja dotycząca 

parkowania sportowców na Alei Zwycięstwa przy Orliku „na osiedlu przy  

Al. Zwycięstwa, gdzie korzystający z „Orlika” – pomimo otwartego parkingu przy 

boisku szkolnym – parkują na parkingach osiedlowych”. Rozmawiał z ludźmi, być 

może jest ten parking otwarty, ale nie ma komunikacji z „Orlikiem”. Nie jest tak,  

że decyzyjność w zakresie miejsca postoju pojazdu zawsze należeć będzie do woli 

kierowcy, niezależnie od stworzonych w tym zakresie warunków. Mieszkańcy osiedla 

są bardzo zdenerwowani, ponieważ wracają z pracy, a parkingi są zajęte przez 

sportowców. Stawiają samochody gdzie jest miejsce, a wieczorem, kiedy sportowcy 

odjeżdżają, parkingi stoją puste. Jest to duży problem i gmina powinna coś w tym 

zakresie zrobić. Zgłoszony wniosek poparł radny Henryk Markowski, 

 na bramie cmentarza ewangelickiego w Olecku pojawiła się tabliczka o miejscach 

wartych odwiedzenia. W związku z powyższym wnioskuje o wykoszenie trawy na 

traktach wiodących do tych miejsc, 

 w internecie funkcjonuje portal miejski Olecka. Wnioskuje o interwencję  

u administratora forum, aby porządkował je i pilnował, by dyskusja przebiegała  

w sposób cywilizowany. Obecnie nie stanowi to promocji miasta. 

 

Radna Anna Kaczor 

 uzupełniając wniosek zgłoszony podczas posiedzenia Komisji Polityki Prorodzinnej 

(…) w dniu 24 czerwca 2015 r. wnioskuje o ustawienie dodatkowych koszy na śmieci 

przy ulicy Słowackiego na placu przy wjeździe z ul. Kościuszki. 

 

Radni nie zgłaszali więcej wniosków. 

 

Burmistrz - Wacław Olszewski  

przychylił się do wniosku Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej – Macieja Juchniewicza  

w sprawie przedłużenia terminu składania uwag do „Koncepcji zagospodarowania jeziora 

Oleckie Wielkie i nabrzeża rzeki Lega w mieście” do końca czerwca 2015 r. 

Poinformował, że pozostałe odpowiedzi na wnioski zostaną udzielone na piśmie.  

 

Do punktu 9 – Uwagi i wnioski Sołtysów, Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli, 

radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej oraz innych osób zainteresowanych dotyczące 

projektów uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy ktoś z przedstawicieli jednostek pomocniczych, radnych Oleckiej Rady 

Młodzieżowej lub innych osób zainteresowanych chciałby zabrać głos na temat projektów 

uchwał będących przedmiotem obrad sesji? 
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Przewodnicząca Oleckiej Rady Młodzieżowej – Olga Wojnowska 

poinformowała, że Olecka Rada Młodzieżowa we współpracy z Regionalnym Ośrodkiem 

Kultury „Mazury Garbate” w Olecku, Fundacją Akademia Rozwoju Twórczości  

oraz Dominikiem Gałązką organizuje I przegląd Zespołów Amatorskich „LegaFest”. 

Wydarzenie powstało, by pomóc młodym artystom w promocji talentów muzycznych. 

Impreza odbędzie się dzisiaj na plaży miejskiej Skocznia. O godzinie 20.00 wystąpi zespół  

z Olecka - Legarytmy, do którego dołączą zaproszeni goście. W dniu 27 czerwca od godziny 

17.00 rozpoczną się przesłuchania konkursowe, po których wystąpi legenda polskiego punk 

rocka – zespół Moskwa. Na imprezie będzie można spotkać gościa specjalnego – Czesława 

Mozila. Zapraszała do udziału w wydarzeniu. Dziękowała wszystkim współorganizatorom. 

Podziękowania skierowała również do Pana Burmistrza, który wsparł imprezę oraz  

do wszystkich sponsorów, którzy ufundowali główną nagrodę w wysokości 1000 złotych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

gratulował inicjatywy i zaangażowania oraz życzył powodzenia w realizacji imprezy. 

 

Na tym punkt zakończono. 

Przerwa 5 minut 

 

Do punktu 10 – Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnej 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

poinformował, że pismem z dnia 11 czerwca 2015 r. Wojewoda Warmińsko-Mazurski  

w Olsztynie wezwał Radę Miejską w Olecku do podjęcia, w terminie 30 dni od otrzymania 

niniejszego wezwania, uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu radnej Rady Miejskiej  

w Olecku – Pani Renaty Dunaj. W uzasadnieniu przesłanego wezwania Wojewoda stwierdził, 

iż została wyczerpana dyspozycja art. 24 f ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym w zw. z art. 

383 § 1 pkt 5 ustawy Kodeks wyborczy, co skutkuje wygaśnięciem mandatu Pani Renaty 

Dunaj – radnej Rady Miejskiej w Olecku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa  

– Leszek Stanisław Olszewski 

poinformował, że komisja jednogłośnie negatywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, że komisja przy 7 głosach przeciw i 1 wstrzymującym negatywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, że komisja przy 5 głosach przeciw i 2 wstrzymujących negatywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnej. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały?  
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Radna Renata Dunaj 

zwróciła się z podziękowaniem do wszystkich, którzy w ostatnim czasie wspierali  

ją decyzyjnie i duchowo. Dotknęła ją krzywda. Uczyniono wobec niej niesprawiedliwość. 

Polskie prawo przewiduje w takiej sytuacji środki odwoławcze i postanowiła z nich 

skorzystać. Musi z nich skorzystać po to, by została ujawniona prawda. Powiedziała,  

że Dobro Wspólne, ma na myśli dobro jej sąsiadów, współobywateli Olecka, było i jest dla 

niej ważne. Dlatego nie może sprawy jej odwołania zostawić tak, jak ono dzisiaj wygląda, 

ponieważ oszukałaby swoich wyborców. Zło, kłamstwo i nieprawość nie mogą zatriumfować. 

Jej wyborcy muszą wiedzieć, że nigdy nie byli przez nią oszukani. 

 

Innych uwag do projektu uchwały nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 21, przy 20 głosach przeciw Rada  

jednogłośnie nie podjęła uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnej.  

1 radny nie wziął udziału w głosowaniu. 

 

b) powołania Zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników  

do sądów powszechnych 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że w związku z upływem w 2015 roku czteroletniej kadencji ławników, Prezes 

Sądu Okręgowego w Suwałkach przekazał Przewodniczącemu Rady Miejskiej  

w Olecku informację dotyczącą liczby ławników do wyboru na kadencję 2016-2019  

w poszczególnych sądach. Zgodnie z art. 163 § 2 ustawy z dnia 27 lipca 2001 r. Prawo  

o ustroju sądów powszechnych przed przystąpieniem do wyborów rada gminy powołuje 

zespół, który przedstawia na sesji rady gminy swoją opinię o zgłoszonych kandydatach,  

w szczególności w zakresie spełnienia przez nich wymogów określonych w ustawie. Podczas 

posiedzeń Komisji do składu Zespołu wyznaczono następujących radnych: Renata Dunaj, 

Krzysztof Fidler, Henryk Markowski, Robert Smyk.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa  

– Leszek Stanisław Olszewski 

poinformował, że komisja wytypowała radnego Roberta Smyka jako przedstawiciela do 

Zespołu opiniującego kandydatów na ławników do sądów powszechnych i jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, że komisja wytypowała radną Renatę Dunaj oraz radnego Krzysztofa Fidlera 

jako przedstawicieli do Zespołu opiniującego kandydatów na ławników do sądów 

powszechnych i jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, że komisja wytypowała radnego Henryka Markowskiego jako 

przedstawiciela do Zespołu opiniującego kandydatów na ławników do sądów powszechnych. 

Komisja nie opiniowała projektu uchwały. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał projekt uchwały w sprawie powołania Zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów 

na ławników do sądów powszechnych. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały?  

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 21, za podjęciem uchwały głosowało  

21 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie powołania Zespołu do spraw zaopiniowania 

kandydatów na ławników do sądów powszechnych. 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.47.2015 

w załączeniu 

 

c) utworzenia odrębnych obwodów głosowania w zakładzie opieki zdrowotnej 

oraz domu pomocy społecznej 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, że w związku z planowanym referendum ogólnokrajowym, przepisy ustawy z dnia  

5 stycznia 2011 r. Kodeks Wyborczy nakładają na Radę Miejską obowiązek utworzenia,  

na wniosek Burmistrza, odrębnych obwodów głosowania w zakładzie opieki zdrowotnej  

i domu pomocy społecznej, jeżeli w dniu referendum będzie w nim przebywać co najmniej  

15 osób. W związku z tym tworzy się dwa odrębne obwody głosowania: w „OLMEDICA”  

w Olecku Sp. z o.o. (szpital), a także Domu Pomocy Społecznej „JAŚKI" w Olecku-Kolonii. 

Obwód głosowania w Domu Pomocy Społecznej obejmować będzie pacjentów Zespołu 

Zakładów Opieki Długoterminowej oraz Domu Pomocy Społecznej. Referendum zostało już 

zarządzone postanowieniem Prezydenta. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa  

– Leszek Stanisław Olszewski 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał projekt uchwały w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania w zakładzie 

opieki zdrowotnej oraz domu pomocy społecznej. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały?  
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Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 21, za podjęciem uchwały głosowało  

21 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania 

w zakładzie opieki zdrowotnej oraz domu pomocy społecznej. 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.48.2015 

w załączeniu 

 

d) określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie Gminy 

Olecko 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, że w związku z nowelizacją ustawy z dnia 13 września 1996 r. o utrzymaniu 

czystości i porządku w gminach, opracowany został projekt nowego wzoru deklaracji,  

który uwzględnia m.in. roczną opłatę ryczałtową dla domków letniskowych i nieruchomości  

o charakterze rekreacyjno-wypoczynkowym. Określa się wzór deklaracji o wysokości opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi, składanej przez właścicieli nieruchomości 

położonych na terenie Gminy Olecko w brzmieniu określonym w załączniku Nr 1  

do niniejszej uchwały. Format elektroniczny deklaracji określony jest w formacie danych 

XML i stanowi załącznik Nr 2 do niniejszej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa  

– Leszek Stanisław Olszewski 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zwrócił się z prośbą o pozwolenie na nieodczytywanie treści projektu uchwały. 

 

Rada wyraziła zgodę, aby Przewodniczący Rady Miejskiej nie odczytywał projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 

położonych na terenie Gminy Olecko. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały?  
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Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 21, za podjęciem uchwały głosowało  

20 radnych. 1 radny nie wziął udziału w głosowaniu. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości położonych na terenie Gminy Olecko. 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.49.2015 

w załączeniu 

 

e) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części przebiegu 

napowietrznej linii elektroenergetycznej 110kV relacji Gołdap – Olecko na terenie 

gminy Olecko 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że jest już wydana prawomocna decyzja Burmistrza Gołdapi o lokalizacji 

inwestycji celu publicznego o rygorze natychmiastowej wykonalności. Kolejnym 

argumentem przemawiającym za podjęciem uchwały jest fakt, że brakuje prądu, głównie  

w Olecku dla dużych zakładów przemysłowych. Firma wykonująca projekt techniczny  

nie domówiła się z właścicielami dwóch działek, ale podjęcie uchwały nie wstrzymuje 

roszczeń związanych z odszkodowaniami. Wobec powyższego uważa, że dzisiaj należy już 

podjąć decyzję, by nie wstrzymywać tej inwestycji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa  

– Leszek Stanisław Olszewski 

poinformował, że komisja przy 4 głosach za i 2 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, że komisja przy 3 głosach za, 3 głosach przeciw i 1 wstrzymującym  

nie wyraziła opinii o projekcie uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, że komisja przy 6 głosach za i 1 wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zwrócił się z prośbą o pozwolenie na nieodczytywanie treści projektu uchwały. 

 

Rada wyraziła zgodę, aby Przewodniczący Rady Miejskiej nie odczytywał projektu uchwały. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części przebiegu napowietrznej linii elektroenergetycznej 110 kV relacji 

Gołdap – Olecko na terenie gminy Olecko. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały?  

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 21, za podjęciem uchwały głosowało  

15 radnych, 4 radnych było przeciw, 2 radnych wstrzymało się od głosu. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

dla części przebiegu napowietrznej linii elektroenergetycznej 110 kV relacji Gołdap  

– Olecko na terenie gminy Olecko. 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.50.2015 

w załączeniu 

 

f) określenia trybu prac nad projektem uchwały budżetowej 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, że projekt uchwały w sprawie określenia trybu prac nad projektem uchwały 

budżetowej przygotowano w związku ze zgłoszeniami zmiany jej treści. Zgodnie z art. 234 

ustawy o finansach publicznych uchwała określa w szczególności: 

- wymaganą szczegółowość projektu budżetu j.s.t. 

- terminy obowiązujące w toku prac nad projektem uchwały budżetowej j.s.t. 

- wymogi dotyczące uzasadnienia i materiały informacyjne, które Burmistrz przedłoży Radzie 

Miejskiej wraz z projektem uchwały budżetowej. 

W projekcie uchwały określono, że wnioski do projektu uchwały budżetowej zawierające 

nazwę zadania, opis, uzasadnienie realizacji i szacunkowy koszt, w formie pisemnej składa 

się do 15 września roku poprzedzającego rok budżetowy. Dodano możliwość składania 

wniosków do projektu uchwały budżetowej mieszkańcom. Dostosowano terminy Komisjom 

Rady Miejskiej do wyrażenia opinii o projekcie uchwały budżetowej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa  

– Leszek Stanisław Olszewski 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zwrócił się z prośbą o pozwolenie na nieodczytywanie treści projektu uchwały. 

 

Rada wyraziła zgodę, aby Przewodniczący Rady Miejskiej nie odczytywał projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie określenia trybu prac nad projektem uchwały 

budżetowej. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały?  

 

Radny Wojciech Leonarczyk 

zwrócił się do Burmistrza, który złożył deklarację, że w Urzędzie Miejskim, każdy kto  

o to poprosi otrzyma informację o szacunkowym koszcie inwestycji. Trzyma Pana Burmistrza 

za słowo, że tak będzie. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

precyzując odpowiedział, że każdy, kto chce złożyć wniosek powinien podać szacunkowy 

koszt według własnych wyliczeń. Jeżeli nie potrafi tego zrobić zobowiązany jest przyjsć do 

Urzędu Miejskiego, przedstawić swój wniosek, a odpowiedni Wydział postara się, w miarę 

możliwości wyliczyć ten koszt. 

 

Innych uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 21, za podjęciem uchwały głosowało  

21 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie określenia trybu prac nad projektem 

uchwały budżetowej. 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.51.2015 

w załączeniu 

 

g) zmiany budżetu gminy na 2015 rok 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, że dochody ogółem i wydatki zwiększa się o kwotę o 37.516 zł.  

 Dochody: 

1. W dz. 750 – Administracja publiczna, zwiększa się plan o 17.516 zł z tytułu zwrotów  

za lata ubiegłe odszkodowań za niedostarczenie lokali socjalnych. 

2. W dz. 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, zwiększa się plan dochodów  

o 20.000 zł z tytułu pozyskanej dotacji z Programu Odnowy Wsi Województwa Warmińsko 

-Mazurskiego „Wieś Warmii Mazur i Powiśla miejscem, w którym warto żyć” w konkursie 

ogłoszonym przez Zarząd Województwa Warmińsko-Mazurskiego na realizację projektów 

pn.: 

a) Plac zabaw „Pod gąską” – w wysokości 10.000 zł, 

b) „Uśmiech Dziecka w Sołectwie Lenarty” – w wysokości 10.000 zł. 
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 Wydatki: 

1. W dz. 600 – Transport i łączność, rozdz. 60017 – drogi wewnętrzne, zwiększa się plan 

wydatków o 1.000 zł, w wyniku zmiany przedsięwzięcia do realizacji z funduszu sołeckiego 

w Judzikach. 

2. W dz. 700 – Gospodarka mieszkaniowa, przenosi się plan wydatków z bieżących do 

majątkowych w wysokości 30.000 zł, z przeznaczeniem na adaptację nieużytkowego 

poddasza na cele mieszkalne w budynku Dąbrowskie 6. 

3. W dz. 750 – Administracja publiczna, rozdz. 75075 – Promocja jst., zmniejsza się plan 

wydatków bieżących o 15.000 zł, planowanych na letnie imprezy plenerowe. 

4. W dz. 801 – Oświata i wychowanie, rozdz. 80148 – Stołówki szkolne i przedszkolne, 

zmniejsza się plan wydatków bieżących o 1.000 zł, w wyniku zmiany przedsięwzięcia do 

realizacji z funduszu sołeckiego w Judzikach. 

5. W dz. 851 – Ochrona zdrowia, rozdz. 85154 – Przeciwdziałanie alkoholizmowi, zmniejsza 

się plan wydatków bieżących w Urzędzie Miejskim o 34.000 zł, tworząc w planie Zespołu 

Szkół w Olecku wydatek inwestycyjny w kwocie 34.000 zł na budowę siłowni terenowej przy 

świetlicy opiekuńczo-wychowawczej. 

6. W dz. 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, zwiększa się plan wydatków 

inwestycyjnych o 12.300 zł, na zadanie pn. „zagospodarowanie terenu na posesji Al. Lipowe 

2, 4”. 

7. W dz. 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, zwiększa się: 

a) plan dotacji podmiotowej dla Regionalnego Ośrodka Kultury w Olecku „Mazury Garbate” 

o 15.000 zł na organizację „I Oleckiego Święta Mleka i Miodu”, 

b) plan na projekty inwestycyjne – „Uśmiech Dziecka w Sołectwie Lenarty” w wysokości 

12.266 zł i Plac zabaw „Pod gąską” w wysokości 12.950 zł. 

Dodał, że wprowadza 2 autopoprawki: 

 w dz. Transport i łączność – drogi wewnętrzne – wprowadza się nowe zadanie 

inwestycyjne pn. „Przebudowa drogi wewnętrznej na dz. Nr 435/45 przy ul. 

Zamkowej” z planem w wysokości 20.000 zł. Pieniądze pochodzą z oszczędności na 

zadaniu inwestycyjnym pn. „Budowa drogi dojazdowej przy ul. Jeziornej” – 38.000 

zł.  

 w dz. Kultura fizyczna zwiększa się plan wydatków dla MOSiR w Olecku o 18.000 zł  

z przeznaczeniem na zakup silnika do łodzi motorowej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa  

– Leszek Stanisław Olszewski 

poinformował, że komisja uwzględniając autopoprawki Burmistrza jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, że komisja jednogłośnie przyjęła wniosek, aby w projekcie uchwały 

zaplanować środki na zakup nowego silnika do łodzi motorowej w celu zapewnienia 

bezpieczeństwa i wprowadzić zadanie jako autopoprawkę. Komisja, uwzględniając 

autopoprawkę Burmistrza przy 2 głosach za i 5 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, że komisja uwzględniając autopoprawki Burmistrza jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zwrócił się z prośbą o pozwolenie na nieodczytywanie treści projektu uchwały. 

 

Rada wyraziła zgodę, aby Przewodniczący Rady Miejskiej nie odczytywał projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2015 rok. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały?  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Maciej Juchniewicz 

dziękował Burmistrzowi za uwzględnienie wniosku Komisji Oświaty (…) dotyczącego 

zakupu silnika. Będzie to jeden z ważniejszych elementów zapewnienia bezpieczeństwa  

na jeziorze Oleckie Wielkie. 

 

Innych uwag nie zgłaszano. 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

  

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 21, za podjęciem uchwały głosowało  

21 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu gminy na 2015 rok. 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.52.2015 

w załączeniu 

Na tym punkt zakończono.  

 

Do punktu 11 – „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy ktoś z mieszkańców chciałby zabrać głos? 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Maciej Juchniewicz 

na podstawie § 20 ust. 1 Regulaminu Rady Miejskiej w Olecku, zgodnie z którym na wniosek 

radnego Przewodniczący przyjmuje do protokołu sesji wystąpienie radnego zgłoszone na 

piśmie lecz nie wygłoszone w toku obrad, informując o tym radę, składa do protokołu 

wystąpienie dotyczące imiennej karty głosowań Klubu Radnych OKO. Karta potwierdza,  

kto z Klubu głosował na daną uchwałę. Wnioskuje, by tę kartę załączyć do protokołu. 

Poinformował, że taką formułę będzie stosował podczas każdej sesji, by ludzie mieli obraz 

kto i jak głosował. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, iż porządek sesji został wyczerpany. 

Zamknął obrady sesji Rady Miejskiej w Olecku. 

 

          Protokołowała                  Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

      Karolina Kuskowska        Karol Sobczak        


